
 
 

 
Referat 

 

Navn på organet som har hatt møte: Øyrådet (ØR) 

 

Møte nr. 1/2023 

Møtedato:  15.03.2023 Deltakere: Knut Arne Strømøy/ vara politisk representant, Håvard 

Holte Os/ tidligere leder, Geir Grønskag/ Gjæsingen, Dag Inge 

Mathissen/ Mausund, Arild Kristiansen/ Sørburøy, Kristin 

Strømskag/ politisk representant 

Tid: 15 - 16:00   

Sted: Teams  

Møteleder: Håvard Holte Os 

  

Referent: Nils Karlsen  
 

 

 

Sak 

nr 

Saksopplysninger – jf saksliste. Orientering/Drøfting/Beslutning Type Ansvarlig 

1/23 Innledning 

 

 HHO 

2/23 Representasjon i Øyrådet 

 

Gjæsingen velforening (1 representant) – Geir Grønskag –

valgt til leder i velforeningen. Skal ha årsmøte i påska. 

Representant i Øyrådet blir da valgt. Fram til det representerer 

Geir Gjæsingen. 

 

Mausund grendalag (3 representanter) – Dag Inge 

Mathissen –Grendalaget har årsmøte om 14 dager. I dag ser det 

slik ut: 

1. Dag Inge Mathissen 

2. Torfinn Hansen 

3. John Arne Moen 

Vara: 

1. Heidi Sandnes 

2. May Kristin Slettun 

3. Torunn Pettersen 

 

Sørburøy velforening (1 representant) – Arild Kristiansen –

valgt representant med Ellinor Eidsvaag som vara. 

 

Halten (1 representant)– registrert Bjørn Vogelsang med 

Kathrin Støen Hammer som vara 

 

 HHO 



 
 

Sauøya (1 representant) – registrert Anton Ulrik Ervik med 

Edvin Bye som vara 

 

 

Bogøya (1 representant) – Grete Vestmo med Goggen 

Skatvold som vara 

 

Sula (2 representanter) – usikkert. De vi har registrert har 

flyttet. 

 

De som deltok i møtet har uttalt at valg av representant (-er) til 

Øyrådet blir sak i deres årsmøter. 

Det oppdras til sekretær å følge om de andre øysamfunnene. 

 

3/23 Øyrådets funksjon 

 

Øyrådet har vært en viktig høringsinstans for kommunen i 

politiske saker. Videre har Øyrådet fremmet forslag til 

kommunen i viktige saker. Historisk har Øyrådet behandlet saker 

som; rutetilbudet, Anbudsprosessen 2024, Dyrøy fergeleie, 

syketransport, Øyrekka Folkehøgskole, Froankonseptet, 

renovasjon, brannberedskap mm. 

Representantene i Øyrådet representerer alle på sin øy og det er 

viktig at innspill blir kommunisert og at «alle» får mulighet til å 

bli hørt. 

I utfordrende saker har vi sett at en diskusjon mellom «alle» i 

Øyrekka, har gitt en felles forståelse og resultert i felles uttalelse 

fra Øyrekka/ Øyrådet. 

 

 

  

4/23 Fremtidig organisering 

 

Sekretær avklarer representasjon fra alle grendalag og 

velforeninger. Sekretær påser at det blir valgt representanter i 

Øyrådet fra alle øysamfunn. 

 

I henhold til vedtekter skal Øyrådet gjennomføre årsmøte innen 

utgangen av april. Dette er anpasset til at de fleste grendalag/ 

velforeninger gjennomfører sine årsmøter i påska, og da også 

velger sine representanter i Øyrådet. I årsmøtet skal også leder 

velges. 

 

Sekretariatsfunksjonen ble diskutert og det var ønskelig at 

sekretariatfunksjonen ble styrket uten at det ble konkretisert. 

 

  

5/23 Møter 

De forskjellige øysamfunnene representeres både av fastboende 

og personer som har feriehus i Øyrekka. Det er hensiktsmessig at 

møtene gjennomføres på Teams. Det er ønskelig at årsmøtene er 

fysiske møter. 

 

  



 
 

6/23 Saker 

 

Ordfører nevner spesielt to saker der politikerne ønsker innspill/ 

tilbakemelding fra Øyrådet: 

 

1. Gratis frakt i Øyrekka – det har kommet innspill på at 

dagens praksis kan være konkurransevridende. 

Fiskemottaket på Mausund, som får leveranser med bil, 

betaler frakt, mens fiskemottaket på Sørburøya har gratis 

frakt.  

Sekretær sender ut informasjon om saken til øyrådets 

medlemmer. Planlagt møte i Øyrådet innen 

kommunestyrets behandling av saken 30. mars. 

2. Boplikt landbrukseiendommer i Øyrekka – saken ble 

behandlet i hovedutvalg (HOAT) i januar, men ble utsatt 

da saken burde belyses bedre.  

 

  

 

 


